
Vragen van de SP aan burgemeester Broertjes over de plaatsing van camera’s in 

bedrijventerreinen Hilversum West en Zuid? 

Op 30 april 2018 zijn de eerste palen de grond in gegaan in het Havenkwartier, op de 

Vaartweg, Vreelandseweg, Zeverijnstraat, Kerkelanden en de Van Ghentlaan. De palen zijn 

voor meerdere beveiligingscamera’s op deze industrieterreinen. De plaatsing van vaste 

camera’s in de publieke ruimte is een aangelegenheid van de gemeenteraad. Wij begrijpen dat 

deze camera’s deels op private en deels op publiek terrein staan. 

1. Is de burgemeester op de hoogte van de plaatsing van deze camera’s? 

2. Gezien de plek en de reikwijdte van deze camera’s (ook de publieke ruimte), heeft de 

gemeente afspraken gemaakt over het plaatsen van deze camera’s? 

3. Heeft de gemeente afspraken gemaakt over de verwerking van de verkregen beelden? 

4. Waarom is de gemeenteraad niet actief geïnformeerd over de plaatsing van deze 

camera’s? 

5. Worden bezoekers van deze ruimtes actief geïnformeerd over de verwerking van de 

persoonsgegevens? 

Bijlage: 

http://www.stadsfondshilversum.nl/camera-beveiliging-in-hilversum-zuid-en-west/  
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